
 

 

Antwoord op schriftelijke vragen CDA, PvdA en D66 over 

het fietspad Weerdsedijk in De Steeg 
 
 
Datum vraag: 06-06-2019 
Indiener: Henk van Valburg mede namens CDA en D66 
Nummer: S19/113 

Datum antwoord: 19 juni 2019 
 
 
Aanleiding:  
Op 8 april jl. hebben een aantal bewoners van de Havikerwaard een gesprek gehad met wethouder 
Budel en een medewerker van de gemeente. Onderwerp van gesprek was de aanleg van het 

fietspad in de Havikerwaard.  
Gezien het vrijwel dagelijks gebruik door een aantal bewoners en het gebruik van vele recreanten 

van de Weerdsedijk vinden zij en wij allen veiligheid van groot belang. Hierover is de raad een 
memo toegezegd. Deze memo heeft ons nog niet bereikt. Wij hebben derhalve de volgende 
vragen: 
 
Vraag 1: Kunt U aangeven wanneer de raad deze memo krijgt?  

Antwoord: het college werkt aan een nieuw voorstel waaraan ook de memo gekoppeld is. Nieuwe 
ontwikkelingen hebben het proces vertraagd. We hopen binnen 2-3 weken een en ander verder 
uitgewerkt te hebben met daarbij ook een kosten specificatie.  
 
In deze memo willen wij vervolgens graag in ieder geval antwoord op de volgende 
vragen: 
 

Vraag 1:  Of er een vrijliggend fietspad aangelegd wordt? 
Antwoord: Budgettair gezien zijn er geen middelen om een vrijliggend fietspad te realiseren. De 
vraag zal zijn of de raad er financiële middelen voor over heeft. Daarnaast ligt het tracé voor het 
vrijliggende fietspad in Natura 2000 gebied. De Raad van State heeft in een vooraankondiging op 
29 mei 2019 geoordeeld dat de PAS (Programma Aanpak Stikstof) niet de basis kan zijn voor het 

verlenen van toestemmingen van activiteiten die extra stikstof veroorzaken in het kader van de 

Wet Natuurbescherming. Door deze uitspraak worden er door de provincies tot nader orde geen 
vergunningen afgegeven voor activiteiten die leiden tot extra stikstofdeposities. De vraag zal 
straks zijn of we vergunning kunnen krijgen en wat daarbij de voorwaarden zijn. Dit kan mede van 
invloed zijn op de kosten voor het project ‘vrijliggend fietspad Weerdsdijk’. 
 
Vraag 2: Welke kosten gaan er voor de gemeente gepaard met de aanleg van een vrijliggend 
fietspad, inclusief een specificatie van dit bedrag?     

Antwoord: Op dit moment zijn we nog in overleg met partijen. Vanuit fase 1 is nog € 30.000,00 
beschikbaar. Het tekort waarvoor geen dekking voorhanden is ligt globaal tussen de € 215.000,00 
en € 240.000,00.  
In de toegezegde memo zullen wij de exacte specificatie opnemen. 
 
Vraag 3: Welke kosten gaan er voor de gemeente gepaard met alleen verbreding en herinrichting 
met een specificatie van dit bedrag?   

Antwoord: de realisatie van deze onderdelen wordt meegenomen in combinatie met groot 

onderhoud aan de Weerdsdijk. Vanuit fase 1 is nog € 30.000,00 beschikbaar. Het tekort, waarvoor 
dekking voorhanden is vanuit de reserve wegen, bedraagt € 46.500,00. 
In de toegezegde memo zullen wij de exacte specificatie opnemen. 
 
 


